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➢ Bestuur 

In 2018 hebben er geen mutaties plaatsgevonden in het bestuur van de stichting. 

Per 31 december 2018 was de samenstelling van het bestuur als volgt:   

Henk van Tilborg  - voorzitter 

Peter van Soest   - secretaris 

Bert Sterkenburg  - penningmeester 

Frank Koomen   - vice-voorzitter 

Frank Veldhuizen   - bestuurslid 

 

➢ Ambassadeurs. 

Onze stichting is gebaat bij publiciteit, zowel met het oog op het vinden van nieuwe vrienden, als voor het 

verwerven van fondsen en andere inkomstenbronnen. Wij trachten dat doel te bereiken door middel van de 

inzet van ambassadeurs, en tot dusver zijn we erin geslaagd drie ambassadeurs te mogen benoemen. In 

Suriname is voor onze stichting een ambassadrice actief, te weten voormalig bestuurslid van het Surinaams 

Olympisch Comité en eveneens voormalig bestuurslid van de Surinaamse Atletiek Bond, Bianca Mohamatsaid. 

In Nederland is oud-wereldkampioene op de 60 meter indoor Nelli Rosier-Cooman voor ons als ambassadrice 

actief evenals oud-topatlete Letitia Vriesde.  

Daarnaast hebben we Ivette Rozenblad-Bonapart bereid gevonden om onze stichting in Suriname te 

vertegenwoordigen. Voor Suriname zijn we nog op zoek naar een tweede ambassadeur. 

 

De rol van de ambassadeurs is om onze stichting in zowel Suriname als in Nederland op de kaart te zetten. 

De ambassadeurs in Suriname hebben als aandachtspunt om naast het benaderen van fondsen en sponsoren, 

ook projecten aan te dragen en voor zover nodig onze stichting in Suriname te vertegenwoordigen. De 

ambassadeurs in Nederland hebben als belangrijkste taak om ons te helpen de benodigde fondsen te 

werven. 

 

➢ Projecten 

In het afgelopen jaar 2018 heeft de stichting de volgende projecten kunnen ondersteunen: 

 

➢ Atletiekbaan Paramaribo 

De in 2007 aangelegde kunststof atletiekbaan van 140 m, de eerste in Suriname, op het Sosis- terrein (bij 

het Van Axwijkstadion), is hard toe aan onderhoud. Op de plaats van de startblokken zijn behoorlijke gaten 

ontstaan, waardoor er niet meer op getraind kan worden of wedstrijden op kunnen worden gehouden. Er 

moet nu echt een nieuwe toplaag worden aangebracht of de hele toplaag moet verwijderd worden zodat er 

dan alleen op asfalt getraind kan worden. Dit laatste heeft natuurlijk niet onze voorkeur. In overleg met de 

firma SOS Handelmij NV wordt gezocht naar een oplossing. 

De baan op het Sosis-terrein wordt, ondanks de slechte staat, toch nog gebruikt.  

 

         
 

                                                              

 



 
 

➢ Surinaamse Atletiek Bond (SAB) 

In 2014 is een nieuw bestuur van de SAB benoemd, onder leiding van voorzitter de heer Dennis Mac Donald. 

Bij elk bezoek van onze voorzitter aan Suriname vindt er een meeting plaats met het bestuur van de SAB, 

waarin wordt aangegeven dat wij de SAB op alle mogelijke manieren willen blijven ondersteunen. De SAB is 

volop bezig om een volledige rondbaan van 400 m te krijgen. Het IOC en de IAAF hebben toezeggingen 

gedaan om een substantiële bijdrage te leveren voor de ruim 1 miljoen dollar die nodig is om deze baan te 

realiseren. 

Onze stichting heeft zich ten doel gesteld om het SAB bestuur hierbij vanuit Nederland met adviezen te 

ondersteunen.           

                                 
   

  

➢ Schoenen 

In 2018 zijn er door onze stichting wederom zowel gebruikte als nieuwe sportschoenen ingezameld. Ruim 

200 paar gebruikte maar niet versleten (!)  spikes en sportschoenen, evenals sportkleding van KPN en De 

Hardloopwinkel zijn toegestuurd aan de SAB met het verzoek deze aan hun sporters uit te reiken. Veel 

sporters zijn dan ook verblijd met goede sportschoenen en -kleding. 

                

     
 
 
 
 
 
 
 
 



 
            

➢ Clarkeschool 

De Clarkeschool is een school in een van de armste wijken van Paramaribo, Sunny Point, en telt ruim 800 leerlingen. 

Ondanks de inzet van de vele leerkrachten is er een achterstand in het onderwijs. De school heeft weliswaar de 

beschikking over een sportveld, maar de huur die daarvoor gevraagd wordt kan door de school niet worden 

opgebracht. Gelet op het belang van sport voor deze schooljeugd is de firma Alembo, die gevestigd is in Suriname, 

ook in 2018 bereid gevonden om de maandelijkse huur te betalen. Daarnaast ondersteunt  de directie van Alembo op 

verschillende andere manieren deze school. 

De directie van de Clarkeschool heeft bij onze stichting een aanvraag ingediend voor de aanschaf van 

speeltoestellen voor de school. Het onderzoek naar een passende aanbieding loopt. Het is in 2018 echter niet gelukt 

om bruikbare spullen richting Suriname te versturen. 

 

 
 
Er is op deze school ook geen geld om “leuke” dingen te doen. In overleg met de directie van de school heeft onze 

stichting in november 2018 een sport- en speldag georganiseerd. Verreweg het grootste deel van de 800 leerlingen 

heeft met veel plezier en enthousiasme aan de dag deelgenomen. De sport- en speldag kon gerealiseerd worden door 

een gift van Stichting ’t Arm Kinderhuys en het Arme Weeshuys der Kercken van Breda. 

Daarnaast heeft onze stichting alle vrijwilligers van onze stichting in Suriname een leuke avond aangeboden als 

dank. Met een zogenaamde tourbus is een leuke avond georganiseerd in Paramaribo. 

 

 



 
 

➢ Hiphoplessen 

 Eveneens in de wijk Sunny Point wordt al jaren hiphop les gegeven aan opgroeiende jeugd. Onder leiding van een 

 inspirerende trainer stijgt het niveau van de groep en worden regelmatig demonstraties en optredens verzorgd. De 

 ontwikkeling die de leden van de groep op deze wijze doormaken gaat veel verder dan de Hiphop-vaardigheden. 

 Leden van de groep krijgen een doel, ontwikkelen hun sociale vaardigheden en krijgen zelfvertrouwen. Het bestuur 

 heeft besloten om ook in 2018 deze activiteiten te blijven steunen.                                       

➢ Samenwerking 

Vanuit Nederland zijn tal van organisaties en stichtingen op verschillend gebied actief in de ondersteuning en 

doorontwikkeling van Suriname, waarbij overlapping van doelen niet is uitgesloten. Onze stichting werkt dan ook 

daar waar mogelijk samen met andere stichtingen. Met de stichting Kansrijk Suriname (www.kansrijksuriname.org) 

wordt samengewerkt bij de organisatie van verschillende activiteiten.  

In het verslagjaar is er een gesprek gevoerd met Scott Millican van ESA (European Space Agency) over 

samenwerking met name bij projecten voor de Clarkeschool.  

Tijdens  zijn bezoek aan Suriname heeft onze voorzitter een bezoek gebracht aan het weeshuis in Saramacca dat 

draait met hulp van Opstandingskerk De Kolenkit in Amsterdam; mogelijk gaan we een van hun projecten financieel 

ondersteunen. 

Het bedrijf Alembo ondersteunt onze stichting zowel financieel als fysiek. 

Het bedrijf SOS Handelmij NV van Jan Groot geeft ons adviezen en verricht regelmatig werkzaamheden. 

Het Surinaamse bedrijf NV Guimar zet zich op diverse manieren in voor onze stichting, zo wordt o.a. het transport 

van Nederland naar Suriname van sportmateriaal door hen verzorgd.  

Tijdens de viering van de 43e verjaardag van de Republiek Suriname is o.a. met verschillende personen gesproken 

over onze activiteiten in Suriname; er zullen zo spoedig mogelijk  vervolgafspraken gemaakt worden.   

                                        

➢ Leaflet 

 In het verslagjaar is een leaflet ontwikkeld dat tot doel heeft onze stichting onder de aandacht te brengen van 

  personen die al een betrokkenheid met Suriname hebben. Het ontwerp en het drukwerk is door Weekend Creative 

  Agency gesponsord. Het is de bedoeling dit leaflet op verschillende plekken uit te zetten, zoals op de luchthaven  

 van Suriname en in Surinaamse eethuisjes in Nederland. 

 

 

                           



 
 

➢ Sponsoring 

Onze stichting is natuurlijk steeds op zoek naar nieuwe sponsoring. Hoewel al een aantal bedrijven en instellingen 

ons steunt, reiken onze ambities nog steeds verder dan de middelen. De economie is wereldwijd weer wat 

aangetrokken, we hopen daarom nieuwe sponsors te vinden die sport in Suriname een warm hart toedragen.  

In het verslagjaar zijn we gestart met doelshoppen.nl; wie online shopt bij bv Hema, Bol.com of Wehkamp kan onze 

stichting als doel kiezen. Een percentage van de aankoop gaat dan naar onze stichting. De shopper betaalt overigens 

niets extra’s. 

 

                
➢ Vooruitblik 2019 

Ook voor 2019 heeft onze stichting diverse plannen, waaronder: 

• Het ondersteunen van de SAB 

• Het onderhouden van de atletiekbaan op het Sosis-terrein 

• De ondersteuning van de Clarkeschool 

• Het inzamelen van gebruikte en nieuwe sportschoenen en ander sportmateriaal 

• Het ondersteunen van cursussen zelfverdediging voor meisjes 

• Het versterken van de samenwerking met Kansrijk Suriname  

• Het ondersteunen van de hiphop lessen 

• Korfbal etc 

 

Met vriendelijke groet 

Henk van Tilborg 

Voorzitter 

 

 


